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Inleiding 
 
Voor u ligt het jaarverslag over 2024 van de Stichting Oranjebuurt Venray, hierna genoemd 
‘SOBV’.  
 
Na de inleiding volgt algemene informatie over de stichting, een beknopt overzicht van de 
ontplooide activiteiten en de financiële situatie van SOBV in 2024. In dit verslag over het jaar 2024 
leest u over de activiteiten die de vele werkgroepen en bewoners het afgelopen jaar hebben 
ondernomen. 
  
Er zijn veel werkgroepen actief in onze mooie Oranjebuurt. Werkgroepen die vanuit een groot hart 
en gemeenschapszin zich inzetten voor de leefbaarheid in onze buurt.  
 
De vrijdagmiddag ontmoetingsgroep, de ‘Oranjetreffers’, is intussen een niet meer weg te denken 
wekelijkse activiteit waar buurtbewoners elkaar ontmoeten, gezellig spellen, kaarten en bijkletsen. 
Voor wie het nog niet kent: de deur van het EVA ontmoetingscentrum (aan de doctor Poelsstraat 8) 
staat op vrijdagmiddag open en je bent van harte welkom voor een kop koffie of thee.  
 
De werkgroep ‘Kind en Jeugd’ organiseerde naast de al vertrouwde Sint Maartensoptocht dit jaar 
ook een spelmiddag voor kinderen. Een geweldige happening die hopelijk ook de komende jaren 
vervolg krijgt.  
 
De activiteiten van de vele werkgroepen wordt verderop in dit verslag beschreven.  
 
Samenwerking, verbinding en gemeenschapszin worden zichtbaar.   
Bewoners die zich verbonden voelen met elkaar en hun omgeving en daarmee de leefbaarheid 
van onze buurt vergroten. Dit laatste was en is nog steeds het centrale doel wat we ons 10 jaar 
geleden gesteld hebben, toen we deze stichting vormden en als subtitel meegaven:  
 
 De Oranjebuurt op weg naar 2025 
 
Komend jaar zullen we ons eerste lustrum uitgebreid vieren met een wijkfeest op zaterdag 
17 mei.  De nieuwe slogan voor het volgende lustrum zal dan ook bekend worden gemaakt.  
 
 
 Namens de werkgroep ‘Bestuur’ van de Oranjebuurt  

 Susan Wijnhoven en Marius Reijnen 
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Organisatie van de Stichting Oranjebuurt Venray 

De werkgroep Bestuur:  

De samenstelling per 31 december 2024 was als volgt:  

Voorzitter: vacant , Secretaris: Marius Reijnen, Penningmeester: Roland Heesbeen en de overige 
bestuursleden: Piet Kroft, Bernadette Hellegers, Susan Wijnhoven, José Aerts en Rick Simons. 
 

Drie bestuursleden: Piet Kroft, Roland Heesbeen en Marius Reijnen hebben in 2024 aangekondigd 
hun werkzaamheden als lid van de werkgroep Bestuur in 2025 te willen beëindigen. Zij zullen 
aftreden tijdens de jaarvergadering op donderdag 13 maart. De werkgroep bedankt hun voor hun 
jarenlange inzet.  
Intussen hebben zich nieuwe leden aangekondigd, die in 2025 hun intrede zullen nemen in de 
werkgroep Bestuur. De nieuwe leden zijn: Ria Wanrooij, Marielle Achten, Daniel Schaeffers 
(penningmeester) en Joep Manders (aspirant).  
 
Specifieke taken: Het collegiale bestuur vertegenwoordigt SOBV, als spreekbuis voor de 
buitenwacht en zijn het aanspreekpunt voor alle actieve werkgroepen in de Oranjebuurt. 
Verder is het bestuur belast met het besturen van SOBV, het vaststellen van het algemeen beleid, 
het bewaken op hoofdlijnen van het algemeen beleid, het maken van de jaarlijkse begroting en 
exploitatierekening en het stimuleren en coördineren van de werkgroepen.  
 
In de Oranjebuurt zijn diverse werkgroepen actief, waarvan de werkgroep ‘Bestuur’ het 
aanspreekpunt is.   
  
 

Hieronder van alle actieve werkgroepen een overzicht van de plaatsgevonden activiteiten in 2024. 
Voor de samenstelling, doelstelling, speerpunten en uitgebreidere verslaglegging van gedane 
activiteiten, ga naar onze www.oranjebuurtvenray.nl  
  
 

Plaatsgevonden activiteiten in 2024 
 
Bestuur 
Het bestuur hield eenmaal per zes weken een bestuursvergadering. Na een afwezigheid van twee 
jaar werd in maart een druk bezochte jaarvergadering gehouden. Daarnaast namen de 
bestuursleden, in wisselende vertegenwoordiging, deel aan het wijkradenoverleg. Ook 
participeerden zij op uitnodiging in gemeentelijke overleggen en verzorgden zij de 
subsidieafhandeling bij de gemeente. 
 
Het houden van een publiciteitscampagne voor het werven van nieuwe bestuursleden.  

Burenhulp 

In 2024 zijn er 13 aanvragen gedaan voor hulp, wat t.o.v. 2023 een daling is, maar nog altijd meer 
dan in 2022. De aanvragen zijn onderverdeeld in:  
Driemaal huishoudelijke klusjes; zesmaal tuinen; tweemaal vervoer; tweemaal doorverwijzing naar 
andere instanties.  
De werkgroep heeft alle vragen kunnen oplossen.  
Tevens krijgen enkele alleenstaande buurtbewoners geregeld bezoek van vrijwilligers. 
 
De werkgroep is nog steeds op zoek naar versterking/uitbreiding. 

http://www.oranjebuurtvenray.nl/
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Communicatie 

Er zijn 26 berichten op de website geplaatst. Daarbij kan de Oranjebuurtbewoner gebruikmaken 
van de Facebook-pagina met 93 volgers; de Nieuwsflits App met 77 leden; de Oranjebuurt-
SOCIAL-WhatsAppGroep met 227 leden en de Oranjebuurt-NOOD-WhatsAppGroep met 286 
leden. Tevens het verzoek om nieuwe leden voor deze werkgroep. 

Contactmiddag 

Dit jaar waren er op alle vrijdagen activiteiten gepland. Naast de spellen in de middag werd er 
vijfmaal een diner georganiseerd en de inmiddels klassieke kermis BBQ.     
Vooral deze zes speciale dagen gaven pieken in aantal bezoekers tot wel ca. 33 personen. 
29 nov. stond de middag in het teken van de Sint: er werd o.a. gekiend om de cadeaus. 
Bij de riktafels valt te vermelden, dat er geen bedragen meer geschreven worden, maar dat elke 
speler met echt (bruikleen)geld speelt. 
De werkgroep blijft aandacht geven aan de jarigen. En met de Kerst worden er leuke stukjes 
gemaakt voor de vele bezoekers van deze middagen. 
Leeftijden: de jongsten zijn royaal 60+, en de oudste in ons midden is 98!!  
Er is nog ruimte voor bezoekers om een gezellige middag in het EVA gebouw door te brengen.  

Groen 

In 2024 werden de activiteiten toegespitst op één project: het ‘vergroenen’ van het terrein van de 
voormalige Petrus’ Bandenschool aan de Dr. Poelsstraat. Tot op heden is er echter nog niets  
Veranderd, wat twee redenen heeft: 
1- In de eerste plaats bleek het geen sinecure om de betrokken partijen samen rond de tafel te 
krijgen om mogelijkheden en wensen te inventariseren. Na een eerste oriënterend gesprek werd 
duidelijk dat een van de partijen zich terugtrok vanwege onzekerheid over de toekomst. 
2- Besloten om alleen verder te gaan met Eva en haar onderhuurders en te concentreren op haar 
gedeelte van het terrein. Samen zijn er een aantal ideeën over ontwikkeld, welke sinds kort in de 
koelkast zijn gezet, omdat de gemeente inmiddels een gedeelte van het terrein verkocht heeft aan 
Enexis. Dit biedt wel mogelijkheden om bij de aanleg de uitvoerder in te schakelen om een aantal 
werkzaamheden voor ons te verrichten, uiteraard in afstemming met de gemeente. 

Kind en Jeugd 

De zoektocht naar aanvulling voor de werkgroep heeft duidelijk resultaat gehad. 
Kidsday: Op deze dag (met hoge opkomst) stonden de kinderen centraal! Spellen spelen, een 
potje voetballen en een springkussen op het schoolplein, het was dolle pret! Ook stond de schmink 
klaar, om hun snoetjes om te toveren tot Spiderman, vlinder, prinses of Pokémon.  
Sint Maarten: Een traditie in de Oranjebuurt. Samen, met ouders/vrijwilligers, een lampion 
knutselen.  
De avond viel weer op door het gezellige schoolplein, verlicht met oranje lampjes en de ontstoken 
vuurkorven. Na het Sint Maarten verhaal (een mooie boodschap in deze donkere tijd) mochten de 
kinderen hun lampion laten zien op de catwalk, om daarna met het Sint Maarten-gezang de deuren 
langs te gaan, waardoor ze rijkelijk beloond werden met snoep. Tijdens deze avond stond 
natuurlijk de warme chocolademelk, koffie, thee en glühwein klaar om even lekker op te warmen.  

N2People  

Er is één keer overleg geweest met de regionaal verantwoordelijke voor de huisvesting voor 
buitenlandse werknemers in het vroegere Eurotel. Dit overleg heeft de werkgroep samen gevoerd 
met vertegenwoordigers van de woningen tegenover de locatie. Met de  omwonenden is 
afgesproken, dat er bij overlast in eerste instantie zij zelf contact opnemen met de huismeester. 
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Nieuwbouw Bernhardstraat 

In de afgelopen jaren heeft de werkgroep met buurtbewoners geprobeerd te voorkomen, dat er 
hoger werd gebouwd, dan in de rest van de Oranjebuurt. Ook het verstoppen van veel bewoners, 
achter één centrale voordeur, leek geen goed idee. Helaas werd toch anders beslist. 
Nu, eenmaal begonnen aan de nieuwbouw, moeten we toch constateren dat er voortvarend 
gewerkt wordt. Natuurlijk geeft het overlast. Maar het lijkt er wel op dat Bouwmij Jansen de hele 
klus in recordtijd wil voltooien, zodat we snel van de overlast verlost zijn. 
Op 9-12-2024 werd de werkgroep uitgenodigd voor een drankje bij de eerste steenlegging. 
Volgens planning zijn de 4 aparte woningen in juli 2025 klaar en het grote blok, met 21 woningen, 
in  september 2025. 

Nieuwjaarsborrel 

Wederom was de tweede zondag van het nieuwe jaar gereserveerd voor de traditionele 
nieuwjaarsborrel voor alle bewoners van de Oranjebuurt. 
Buurtbewoners werden verwelkomd door de bestuursleden. De aula was gezellig aangekleed, met 
statafels, zithoekjes, een knutselhoek voor de kinderen, een fototafel en een koffie- en theetafel.  
Al met al was het weer een zeer geslaagde en gezellige bijeenkomst. 

Nieuwsbrief Oranjebuurt 

Ook in 2024 werd de nieuwsbrief met een oplage van 600 stuks alleen in december uitgebracht. 

Oranjebuurt/Petrus Banden 

De werkgroepen ‘Bestuur’ en ‘Kind en Jeugd’ maken gebruik van een locatie in de Petrus’ 
Bandenschool om te vergaderen. Ook de grotere bijeenkomsten, zoals de jaarvergadering en 
nieuwjaarsborrel vonden weer plaats in het schoolgebouw.  
Het nieuwe infobord voor de school is in overleg met de werkgroep geplaatst en kan zowel door de 
school, als door de Oranjebuurt worden gebruikt.  
Binnen het schoolgebouw heeft de Oranjebuurt een opslagplek voor materiaal tot zijn beschikking 
gekregen. 

Welkom 

Op 9 adressen werden nieuwe bewoners welkom geheten met de oranje paraplu, met logo van de 
Oranjebuurt en informatie over de activiteiten van de Oranjebuurt.  
Er zijn twee baby’s geboren, welke een slabber ontvingen met het logo van de Oranjebuurt. 

2Switch 

De werkgroep heeft een aantal keren deelgenomen aan gesprekken tussen de verantwoordelijken 
van 2Switch en omwonenden onder leiding van de gemeente. N.a.v. deze gesprekken heeft de 
gemeente een aantal maatwerkvoorstellen opgesteld om geluidsoverlast tot het minimum te 
beperken. 
Deze gesprekken met het gestelde resultaat bevinden zich in een afrondende fase. 
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Financiën  

Financieel jaarverslag 2024 - Stichting Oranjebuurt Venray 

 
Algemeen 

• Op 10 maart 2025 vond door twee bewoners uit de Oranjebuurt (de kascontrolecommissie) de 
inhoudelijke kascontrole plaats. Deze werd akkoord bevonden en ondertekend.  

 
Uitgaven werkgroepen 

• Bestuur: bankkosten; 

• Communicatie: printkosten, nieuwsbrief Oranjebuurt, kosten website, infobord; 

• Gebruik Eva gebouw, de huurpenningen; 

• Contactmiddag 50+/Oranjetreffers: vrijdag bijeenkomst, kosten voor koken/BBQ en 
versnaperingen; 

• Burenhulp: telefoon abonnement; 

• Kind en Jeugd: versnaperingen; 

• Nieuwjaarsbijeenkomst; 

• Overige werkgroepen hebben geen uitgaven gedaan, ten laste van onze Oranjebuurt. 
 
Dit verslag maakt onderdeel uit van de jaarrekening 2024. 
 
 De penningmeester: Roland Heesbeen 
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Jaarrekening 2024 
 
Het vermogen van SOBV wordt gevormd door de verkregen subsidie van de gemeente Venray, 
donaties/schenkingen.  
 
Subsidie 
In 2024 heeft SOBV bij de gemeente Venray een subsidie aanvraag ingediend.  
De gemeente Venray heeft hier een positief besluit over genomen. De subsidieverstrekking is 
opgebouwd uit twee delen: een inwonersafhankelijke- en een leefbaarheidssubsidie. 
 
SOBV heeft een zakelijke rekening bij de ABN-bank.  
Het saldo van de betaalrekening bedroeg resp. 1 januari 2024: € 10.254,68 en  
31 december 2024: €9.407,83. 
Er is geen spaarrekening en alleen bij uitzondering contant geld. 
 
Het eigen vermogen van SOBV bedroeg op 31 december 2024: € 10.291,07. 
Dit eigen vermogen ligt onder de drempel van tweemaal de gemeentelijk jaarsubsidie  
t.w. € 5.722 = € 11.444. 
 

Inkomsten    Uitgaven   

Banksaldo (1 januari 2024) €  10.254,68 Bestuurskosten € 1.705,91  

Subsidie gemeente Venray € 5.722,00 Stichting Oranjebuurt – Algemeen  € 204,21 

(25-04-2024)    Burenhulp € 217,47 

Contant geld € 0,00 Communicatie / Nieuwsbrief € 92,47 

Schenkingen  € 116,60 Contactmiddag – EVA huurpenning € 1.135,00 

Voorschot 2023 (7) retour € 36,39 Contactmiddag – Oranjetreffers € 600,00  

Voorschot 2024 Oranjetreffers € 125,00 Duurzaamheid € 0,00 

Credit rekening Plus € 15,00 Groen € 0,00 

   Jeu de Boules € 0,00 

   Kind & Jeugd € 581,61 

   Nieuwbouw Bernhardstraat € 0,00 

    Nieuwjaarsbijeenkomst € 673,08 

     Pleinen € 0,00 

   Welkom in de buurt € 0,00 

   2Switch € 0,00 

   Infobord Oranjebuurt € 1.652,09 

     Uitgaven 2024: € 6.861,84   

      

     Eigen Vermogen (31-12-2024) € 9.407,83 

Totaal € 16.269,67  € 16.269,67 

      
Venray, 13 maart 2025 
 
De werkgroep Bestuur - Stichting Oranjebuurt Venray 
 
 
 
Het uitgebreide en tevens complete jaarverslag kunt u lezen op www.oranjebuurtvenray.nl 

http://www.oranjebuurtvenray.nl/

